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Geachte heer van den Boogaard. 
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Op 18 mei stuurde u ons een brief waarin u enkele vragen stelt over de dienstregeling 2022 van het 
busvervoer. 
 
Onderstaand behandelen wij uw vragen puntsgewijs. 
 

1. Heeft U dan wel het bestuur van het OV-bureau overleg gehad met de belangenverenigingen 
Donderen en Bunne.?  

Nee, zowel het bestuur van het OV bureau als wij hebben geen overleg gehad met de 
betreffende belangenverenigingen.  

Voor heel Groningen en Drenthe heeft het OV-bureau maatregelen opgenomen om de 
dienstregeling aan te passen op de veranderende vervoersvraag binnen het lager beschikbaar 
budget. De lijn werd vanuit Donderen (4 reizigers per dag) en Bunne, Winde (0,33 reiziger per 
dag), niet goed gebruikt. Daarom is het voorstel nu lijn 86 definitief op te heffen. Het was voor 
iedereen mogelijk tot 11 juni een reactie te sturen aan het OV-bureau op de in de ontwerp 
hoofdlijnen opgenomen maatregelen, dit gold dus ook voor belangenverenigingen.  
 

2. Wat was de uitkomst van het overleg. 
Zie het antwoord op vraag 1. 

  

3. Indien geen overleg heeft plaatsgevonden, wat is hiervan de reden. 
Sinds de coronacrisis rijdt de lijn al niet meer. Over het niet meer rijden van deze lijn hebben wij 
geen opmerkingen of reacties ontvangen. Daarom hebben wij geen reden gezien voor een 
overleg.  

 

4. Ben u samen met ons van oordeel dat ook kleine kernen in onze gemeente recht hebben op 
openbaar vervoer?  
Ja, wij zijn samen met u van mening dat, binnen redelijke grenzen, OV voor onze inwoners 
beschikbaar moet zijn. 

 

5. Is voor de beide kernen alternatief openbaar vervoer mogelijk?  
Voor deze kernen was en is er een alternatief, de HUB taxi. Deze taxi brengt je van huis naar de 
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dichtstbijzijnde HUB. In dit geval de HUB in Peize, Norg of De Punt al naar gelang je 
bestemming. 

 

6. Komt u voor 11 juni 2021 met een reactie richting het bestuur van het OV-bureau om het 
openbaar vervoer in Donderen en Bunne te behouden?  
Gelet op het zeer geringe gebruik van lijn 86 en de alternatieve mogelijkheden te reizen met een 
HUB taxi en de noodzakelijke bezuinigingen in het Openbaar Vervoer zien wij geen aanleiding 
het OV bureau te verzoeken deze lijn in stand te houden. 

 
Spierveen 
Het wijzigen van de busroute betekent voor een deel van de reizigers – waaronder die in Spierveen – dat 
ze verder moeten fietsen of lopen om bij een halte te komen. Voordeel voor alle reizigers is dat de 
verbinding een stuk sneller wordt. Ook lijkt de frequentie niet opgevoerd te gaan worden. Ervaring leert 
dat wanneer buslijnen niet meer door de wijken rijden maar er omheen (ook wel het ‘strekken’ van lijnen 
genoemd) het aantal reizigers toeneemt vanwege de kortere reistijd. En die toename van reizigers is wat 
we graag willen. Wat we gaan doen is met het OV bureau overleggen of er voor de reiziger in Spierveen 
een alternatief mogelijk is. 
 
Voor eventuele vervolgvragen of nader informatie kunt u contact opnemen met de heer H.J. Kolker, 
verkeerskundig adviseur van het team Gemeentewerken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
 
 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 

 



 

 

Burgemeester en Wethouders van Tynaarlo 

 

Vries,  18 mei 2021 

 

Onderwerp:  OV concept dienstregeling 2022 

 

Geacht college, 

Op 11 mei 2020 heeft het dagelijks bestuur van het OV-bureau de plannen voor het openbaar 

vervoer per bus in 2022 bekend gemaakt.  Voor 11 juni  2021 kan een ieder een reactie indienen. 

Voor een aantal inwoners van de gemeente Tynaarlo heeft  dit verstrekkende gevolgen. 
Het OV- bureau heeft aangegeven de buslijn die Donderen en Bunne aandoet op te heffen. 
Het gevolg hiervan is dat reizigers uit Donderen en Bunne, 3,2 kilometer naar Vries  respectievelijk 
naar Eelde moeten fietsen om daar hun (bus) reis te kunnen aanvangen. 
 
Wij zijn van mening dat ook de kleine kernen recht hebben op enige vorm van openbaar vervoer, hoe 
beperkt dan ook, maar dat wel aansluit op de behoefte van de forensen. 
 
De D66 fractie heeft dan ook de volgende vragen: 
 

1. Heeft U dan wel het bestuur van het OV-bureau overleg gehad  met de 
belangenverenigingen  Donderen en Bunne.?   

2. Wat was de uitkomst van het overleg. 
3. Indien geen overleg heeft plaatsgevonden, wat is hiervan de reden. 
4. Ben u  samen met ons van oordeel dat ook kleine kernen in onze gemeente recht  hebben op 

openbaar vervoer? 
5. Is voor de beide kernen alternatief openbaar vervoer mogelijk? 
6. Komt u voor 11 juni 2021 met een reactie richting het bestuur van het OV-bureau om het 

openbaar vervoer in Donderen en Bunne  te behouden? 
 
Zoals  bekend heeft het OV-bureau (nog steeds) het voornemen om de route van de bus in Spierveen  
te Eelde te verlaten en de bus via de Hoofdweg te laten rijden. 
In eerdere hoofdlijnen dienst regelingen is aangegeven in de toekomst met een Q-link te willen gaan 
rijden.  Voor  veel inwoners en reizigers  zou dit  een veel aantrekkelijkere vervoersaanbod zijn. 
Echter door de grootte van deze bussen kon de wijk Spierveen niet meer worden aangedaan. 
Thans  wil het OV-bureau de komst van een Q-link heroverwegen. Dit mede afhankelijk van de 
geschiktheid van de hoofdweg in Eelde voor een Q-link. 
 



Nu  het OV-bureau de belangrijkste reden (waarschijnlijk) loslaat, lijkt het voor onze fractie dan geen 
noodzaak meer om de reizigers in Spierveen te onthouden van openbaar vervoer. We praten hier 
toch over 184 reizigers (cijfers OV-bureau) per dag.  
 
Bent u bereid met OV-bureau in overleg te gaan om alsnog de lijndienst in Spierveen te behouden? 
 
 
 
Met vriendelijk groeten 
 
 
J. van den Boogaard 
(D66 fractie) 
 
 
 
 
 
 

 

 


